
 
Schriftelijke vragen stilleggen verbouwing café De Ossekop 

 

 

Schriftelijke vragen van LIJST058 over een artikel in de Leeuwarder Courant van 5 maart 

2019 

 

Schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders zoals bedoeld in artikel 

41, eerste lid, van het Reglement van Orde voor de vergadering van de Raad der Gemeente 

Leeuwarden. 

 

Naar aanleiding van bovengenoemd artikel in de Leeuwarder Courant heeft de fractie van 

LIJST058 de volgende vragen. 

 

1. Is het college bekend met het voornoemde artikel? 

2. Volgens het artikel heeft de gemeente bij de verbouwing voorwaarden gesteld. Welke 

voorwaarden zijn dat?  

3. Het artikel stelt dat de afspraken tussen gemeente en architect niet op papier zijn 

vastgesteld. Klopt dit? En hoe kwalificeert het college dit?  

4. Ook stelt het artikel dat er geen vergunning voor de verbouwing nodig was, omdat er 

afspraken waren gemaakt. Klopt dit? Is dit een gebruikelijke gang van zaken? En is dit 

niet vreemd omdat het hier een Rijksmonument betreft?  

5. Hoe denkt het college te bewerkstelligen dat De Ossekop weer in de oorspronkelijke 

staat hersteld wordt, als dit nog mogelijk is?  

6. Welke stappen onderneemt het college om dit soort praktijken in de toekomst bij 

andere verbouwingen te voorkomen?  

 

Onze fractie ziet graag de uitvoerige beantwoording van deze vragen zo snel mogelijk en 

binnen de wettelijk vastgestelde termijn tegemoet. 

 

Namens de fractie van LIJST058 

 

 

 

Otto van de Galiën 

Selo Boxman 

 


